
 

Følsomhet Intern (gul) 

FAU-møte onsdag 2. april 2025 

 

Oppmøteliste: 

Rektor Martin Aas X 
1.trinn Rebecca Teigland  Forfall 
1.trinn Ane Straume X 
2.trinn Hanne Følgesvold Molvik X 
2.trinn Claudia Kothgasser-Hafell X 
3.trinn Helene Nordhagen Vabø Forfall 
3.trinn Torunn Olsnes X 
4.trinn Brita Svartveit X 
4.trinn Dag Bjarne Grønstad Førre X 
5.trinn Tyra Vaagland Forfall 
5.trinn Espen Vindheim  Forfall 
6.trinn Cathrine Kalvenes Strømsholm  X 
6.trinn Silje Ekerhovd X 
7.trinn Vidar Hardeland  X 
7.trinn Frode Sekkingstad  Forfall 

  

1) Rektor 

- Møter om barn, seksualitet og sosiale medier.  

Helene/politiet vil få til et opplegg med 7. trinn før sommeren, vurderer etterpå hvordan det har 
truffet og tilpasser til andre trinn, antakelig til høsten.  

- Annerledesuken 

Tema for annerledesuken er bestemt: Pippi 80 år. Dato: 19 – 23. mai. Det blir sju ulike stasjoner 
gjennom uka, Pippi og noe annet fra Astrid Lindgrens verden. Musikk, sang, kostymer osv. 

- Kvalitetsdialog onsdag 9. april 

Elevenes psykososiale miljø, opplegg med SU og Elevrådet før lunsj, skolens egen del må bli en 
annen dato pga møtekollisjoner. FAU blir orientert om oppfølgingen når dette er avholdt.  

- Skoletur  

FAU ba om og fikk innspill på dato for årets skoletur.  
Aktuelle datoer er 10-13. juni, evt. uken før, men ikke 4. juni. Elevtall: 175 elever 

- Idrettsdag  

Idrettsdag blir første onsdag i juni (4. juni), på Skansemyren. Det blir dessverre ikke skidag, på 
grunn av manglende på Kvamskogen 

- Skolebygg/fysisk skolemiljø 

Det tar mer tid enn planlagt med ballnett og støyskjerm. Forskaling og armering er ferdig, men 
har ventet på tillatelse for å sette betongstøpebil i Øvregaten, dette har forsinket arbeidet, 
muligens en ukes tid. Det merkes at deler av skolegården er sperret av, det skaper utfordringer 
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for skoledagen når en allerede liten skolegård er blitt enda mindre. Skolen gjør så gode de kan, 
forsøker å bruke byen og byfjellene mer for å kompensere for ulempen, men opplever likevel at 
det er trangt. 

Det er ikke kommet nye beskjeder om trapp. FAU purrer på finansbyråden, som har lovet å sjekke 
opp i det for oss. 

FAU-medlemmer har lest at flere skoler i Bergen er truet med nedleggelse. Det har ikke vært 
fanget opp signaler om uro rundt Christi Krybbe skoler, ikke mins fordi framskrivingene viser 
økende elevtall i skolekretsen og i Bergenhus mens både Krøbben og naboskolene er ganske 
fulle allerede. I tillegg er den kulturhistoriske verdien av skolen noe som gjør det vanskelig å 
foreslå nedleggelse.   

  

2) Skoletur 

Ane, Vidar og Dag Bjarne jobber videre med innspillene som kom fram i møtet, og sjekker blant 
annet mulighetene gjennom Bymuseet. Dato landes endelig når vi vet hva de evt. kan tilby.  

  

3) Foreldreundersøkelse 

Ingen varsko i svarene, men litt få svar til tross for flere oppfordringer om å svare. De fleste 
svarene tyder på at leksesmart skole stort sett fungerer etter intensjonen, selv om det er noen 
konkrete innspill som kan tas videre. Torunn og Cathrine tar resultatene med til 
kvalitetsoppfølgingsmøtet 9. april. 
  

4) 17. mai 

De ansvarlige trinnene og komiteen er i rute. Noen praktiske spørsmål ble avklart i møtet.   

Det har gått ut en melding i Vigilo og det vil også komme innkalling til dugnad på 16. mai.  

 

Ingen saker meldt under eventuelt.  

 


